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Bitozeveský zpravodaj

Jedno volební období se blíží ke konci 
a tak Bitozeveský zpravodaj shrne, co 
se za čtyři roky podstatného v našich 
obcích událo. 
Nejprve ke zpravodaji. Celkem 19 
vydání zpravodaje se podařilo dát 
dohromady díky neuvěřitelné ochotě 
několika lidí. Zvláště oceňuji ty, kteří 
pravidelně přispívají a to je zejména 
Základní a mateřská škola Bitozeves, 
zástupci z osadních výborů, Tereza 
Horáková, Jana Hrabětová, mého 
manžela, pracovníci obecního úřadu v 
čele se starostou Janem Horákem.  
Začali jsme zpravodaj připravovat s 
nadšením a přes mnohá úskalí jsme 
stále schopni zpravodaj vydávat. 
Všechny vydání B i tozeveského 
zpravodaje nalenete na: http://
www.bi tozeves .cz/obecni -urad/
obecni-zpravodaj/ 
Je to až neuvěřitelné, ale díky 
registraci zpravodaje na Ministerstvu 
kultury ČR se každé vydání tohoto 
zpravodaje dostane i do Národní 
k n i h o v n y ČR , d o k r a j s kýc h a 
vědeckých knihoven, ale také do 
Par lamentn í kn ihovny. Obecn í 
zpravodaje zaznamenávají život a 
proměny lidí v obcích a navazují tak na 
n e p ř e k o n a t e l n á d í l a s v ý c h 
předchůdců kronikářů. Zmiňme opět 
rodáka, kronikáře a čestného občana 
Bitozevse pana Josefa Polcara. 
Často listuji ve starších vydáních 
zpravodaje a to nejen kvůli receptům. 
Dokonce si myslím, že zpravodaj 
přispěl k obnovení tradic (Vítání 
občánků), nebo připomněl dávno 
zapomenuté a ztracené (Školní kronika 
Nehasice).  
Při vydávání zpravodaje jsme ani 
netušili, jak důležitá je vyváženost. V 
našem případě jde o to, aby v každém 
vydání byla alespoň nějaká informace 
o každé z našich osad. Snažíme se dát 
prostor pro prezentaci i místních 
spolků či jiných skupin. 
Věřím, že zpravodaj v průběhu dalších 
let dozná změn a vylepšení. Hlavně 

však nesmí přijít o své přispěvatele a 
čtenáře. 
S h r n u t í , c o v š e c h n o b y l o 
vyprojektováno, opraveno, postaveno, 
zbouráno, přemístěno… atd. shrne na 
dalších stránkách pan starosta Jan 
Horák. Mě už jen dovolte na závěr 
připomenout oslavy 700 let od první 
písemné zmínky naší obce. V okolí se 
podobnými oslavami pyšní každá 
druhá obec, ale ty naše oslavy byly 
prostě nej. Díky tomuto výročí se v 
obci podařilo udělat mnoho dobrého 
- vydat publ ikac i o B i tozevs i , 
představit nové pohlednice obce, 
ož ivit povědomí o 
historii naší obce a 
přitáhnout pozornost 
d o ďo l íčku h n e d 
vedle průmyslové 
zóny a dálnice.  
Snad i vy na oslavy 
rádi zavzpomínáte. 
Více fotek naleznete 
ve fotogaler i i na 
obecních webových 
stránkách.  

MTyr

Projekty za čtyři roky (str. 3 - 6) Naše škola a školka  (str. 8) Sochařské sympozium (str. 9)

Bitozeves - Nehasice - Tatinná - Vidovle        2018/03

Fotograf: Petr Prokšík

Ohňostroj k oslavám 700 let
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Informace z veřejného zasedání zastupitelstva obce Bitozevse

          Bitozeves ze dne        
              12.07.2018 

    Schvaluje 
    
• Opravu chodníku v obci Bitozeves 

na parcele 1054/10 v k.ú. Bitozeves 
(obchod – most přes Chomutovku). 
Práci provede firma Rudolf Bučko 
v  částce 208  840,00 Kč s DPH. 
Materiál si hradí obec Bitozeves. 

• Rozšíření veřejného osvětlení o tři 
lampy v obci Tatinná v  maximální 
částce 90 000,- Kč. 

• Smlouvu o dílo č. 1821024 SILNICE 
GROUP (Komunikace v  obci 
Tatinná + Kanalizace a ČOV v obci 
Tatinná – 1.část). 

• Uzavření smlouvy o technickém 
dozoru stavitele s  panem L. 
Hrehorovským v  částce 10 000,-Kč 
za měsíc pro akci (Komunikace 
v obci Tatinná + Kanalizace a ČOV 
v obci Tatinná – 1.část). 

• Pronájem KD č .p. 80 v  obci 
Bitozeves společnosti NEXEN TIRE 
CORPORATION. 

• Rozpočtové změny č. 4/2018. 

• Vyvěšení záměru na prodej a 
pronájem části pozemku č. 171/9 
v k.ú. Bitozeves. 

• Čerpání z  rezervního fondu ZŠ a 
MŠ Bitozeves na nákup nového 

elektrického sporáku v částce 
86 933,32 Kč. 

• Účetní závěrky obce Bitozeves a ZŠ 
a MŠ Bitozeves za rok 2017. 

• U dě l e n í s o u h l a s u ZŠ a MŠ 
Bitozeves s  realizací projektu výzvy 
č. 63 OP VVV Podpora škol formou 
p r o j e k t ů z j e d n o d u š e n é h o 
vykazování – Šablony II, která byla 
vyhlášena MŠMT dne 28.2.2018. 

MRóz 

Další veřejná schůze se 
konná dne 3. října 2018,  

od 18:00 hod. 

Oznámení o době a místě 
konání voleb do 

zastupitelstva obce 
Bitozeves 

• Volby do zastupitelstev obcí se na 
území ČR konají ve dvou dnech: 

5. 10. 2018  14:00 - 22:00 

6. 10. 2018  8:00 - 14:00 

• Místem konání voleb ve volebním 
okrsku č. 1 je volební místnost 
Kulturního domu v Bitozevsi č.p. 80. 

• Voliči bude umožněno hlasování poté, 
k d y p r o k á ž e s v o u t o t o ž n o s t 
( o bča n s kým p růk a z e m n e b o 
cestovním pasem České republiky). 

• Vo l ič i o b d r ž í h l a s o v a c í l í s t k y 
nejpozději tři dny před konáním voleb 
a také spolu s nimi bude voličům 
doručen též informační leták v němž 
budou seznámeni s údaji potřebnými 
pro realizaci volebního práva. 

• Tel: 728 059 811 - v případě zájmu o 
přenosnou volební urnu volejte na 
výše uvedené číslo. 

Zdroj: Obecní úřední deska

Slovo starosty 
Vážení spoluobčané, za několik dní 
nám končí další volební období 
2 0 1 5 - 2 0 1 8 . N a s t á v á č a s 
bilancování a hodnocení minulých 
let. Rád bych poděkoval všem 
občanům, kteří se i malou měrou 
zajímali o dění v našich obcích, 
občanům, kterým není lhostejné 
dění okolo nich. 
            Poděkování patří také všem 
zaměstnancům obce a v nemalé 
míře i zastupitelům. Zde bych byl 
rád konkrétn í a   jmenoval 
zastupitele, díky kterým bylo 
možno uskutečnit většinu projektů 
a dále posouvat rozvoj našich obcí. 

Tomáš Behina 
Jan Brabenec  

Milan Heřt                              
Lucie Kulichová 

Lukáši Kulich                         
Josef Podařil                

Martina Šatopletová 
Jana Racková  

Milena Tyrpáková  

            Koho nemůžu vynechat jsou 
osadní výbory, které přicházejí s 
nápady na zvelebení našich obcí 
Nehasice, Tatinná a Vidovle. Patří 
jim uznání za to, že se starají o 
společenský ž ivot a snaž í se 
vytvářet podmínky pro setkávání 
obyvatel. 
                       Speciální poděkování patří 
rodině Tyrpáků. Milena Tyrpáková 
je aktivní v kultuře a v psaní 
obecního zpravodaje. Josef Tyrpák 
vytváří nádherné fotografie, které 
zaznamenávají „budoucí“   historii 
naš ich obcí. Oba pak věnují 
spoustu času   historii a kulturním 
památkám v územním celku 
Bitozeves. 

Závěrem bych rád popřál šťastnou 
v o l b u p ř i v ý b ě r u n o v é h o 
zastupitelstva.  

Jan Horák
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Rekapitulace  2014 až 2015

Rok 2014 
Odpadové hospodářství - byl zrušen 
kontejner na komunální odpad, který 
byl využíván pouze omezeným počtem 

obyvatel a zavedly se pravidelné 
sběrné soboty. Sběrné soboty se 
provádí 2x ročně.  Začal se také svážet  
tříděný odpad v barevných pytlích a to 
každý čtvrtek. 

Rok 2015 

Oprava sociálního zařízení na obecním 
úřadě. 

Vyč iš tění obecního pozemku v 
Bitozevsi pod kostelem. 

Podél říčky Chomutovky byl vyčištěn 
břeh a širší okolí od náletů. 

Odvodnění pozemku parcelní č. 1318 v 
Bitozevsi u p. Matouška. 

Projekt “Popelnice zdarma” schválen 
zastupitely. 

Prodloužení dešťové kanalizace v obci 
Nehasice. 

Revitalizace bytového domu čp. 121 v 
Bitozevsi. 

Odvodnění několika lesních úseků.  
Obnova lesní cesty Bitozeves - Tatinná. 

Revitalizace centra obce Bitozeves. 
V obci Tatinná je dokončené obložení 
vnějšího pláště buňky sloužící pro 
setkávání občanů. 

V Nehasicích probíhají úpravy okolo 
ohradní zdi kostela, výsadba okrasných 
keřů. 

ČOV - zpracování projektové doku-
mentace s realizací v následných 
letech. Obec informuje občany, jak 
ČOV fungují, jak se provozují a jak 
bude probíhat jejich financování. 

Veřejné osvětlení v Tatinné - vyměněno 
14 svítidel. 

Obec Bitozeves př ispě la dotací         
130 000 Kč na opravu opěrných zdí 
z a k r i s t i e k o s t e l a s v. M i c h a e l a 
Archanděla v Bitozevsi. 

http://www.bitozeves.cz
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Rekapitulace 2016 - 2017

Rok 2016 

Zprůchodnění obecních cest. 

Úprava svahu pod kostelem v Neha-
sicích. 

Kluziště v Bitozevsi. 

Veřejné osvětlení ve Vidovli, celkem 35 
nových svítidel. 

Revitalizace centra Bitozevse. 

Oprava veřejného osvětlení a výměna 
lamp u kostela. 

Nákup nové sekačky v částce  
260 000 Kč. 

Obnovená lesní cesta Bitozeves - Tatin-
ná. 

Nová autobusová zastávka u školy. 

Knihobudka na autobusové zastávce 
otevřena právě ke ”Světovému dni kni-
hy”. 

O b e c p ř i s p ě l a n a o d v o d n ěn í 
presbytáře kostela sv. Michaela 
Archanděla. 

Oprava kostelní zdi v Nehasicích 

Oprava dešťové kanalizace u čp. 41. 

Vybudování suchého poldru v centru 
obce Bitozeves.  

Rok 2017 

Volejbalové hřiště v Bitozevsi. Jedno 
travnaté a druhé písčité. 

Zlepšování místa setkávání v Tatinné. 
D o ko nče n í o b l ože n í o b j e k t u a 
vybudování zámkové dlažby. Včetně 
ohniště.  

Místo setkávání v Nehasicích - proběhlo 
výběrové řízení a stavba byla zahájena. 

U objektu kostela v Bitozevsi byl snížen 
a srovnán terén. Dále byl upraven vstup 
a odvádění dešťové vody. 

Odstranění havárie vody - přetékání 
studen v místě zvaném Farská. 

Nové  místo pro komunální a tříděný 
odpad přemístěný od domu čp. 121 ke 
kulturnímu domu. 
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Rekapitulace 2018 a práce na škole

Rok 2018 
M í s t o s e t k á v á n í v N e h a s i c í c h 
dokončeno. Průběžně se budou 
dokončovat terénní práce, osazení ros-
tlinami. Připravena je i dostavba sociál-
ního zařízení, včetně kuchyňky. 

Paletové posezení na hřišti v Bitozevsi. 

Parkovací plocha u kostela v Bitozevsi. 

Zprůchodnění farské zahrady. 

Nová, osvětlená úřední deska na obec-
ním úřadě. 

Likvidace černé skládky v  Nehasicích. 

Oprava střecha č.p. 121 (odvětrání). 

Sběrný dvůr pro ukládání pytlového 
odpadu v Nehasicích. 

Vyčištění cesty podél pravého břehu 
ř í č k y C h o m u t o v k y s m ě r e m k 
Seménkovicím. 

Na Farské cestě v Bitozevsi byly vyká-
ceny stromy, vytrhány kořeny. Obec 
zde buduje další příjemné místo v cen-
tru obce. 

V Tatinné opravena ohradní zeďi 
hřbitova.  

Obecní škola 

Obecní úřad zajišťuje škole i provoz, 
provádí běžnou údržbu jako je sekání 
trávy, natírání plotů a ocelových kon-
strukcí. Provádí drobné opravy a práce 
související s provozem. Zajišťuje svoz 
dětí a žáků z okolních obcí. 

Odvodnění pozemku školy 2016. 

Kompletní výměna zrezlého oplocení 
okolo nového školního hřiště (řešeno v 
rámci reklamace). Nové sloupy vč. 
nových sítí. 2016. 

Propojení zahrad a výroba dřevěných 
záhonů. 

Výměna oken a dveří 2017 

Úprava oplocení horní zahrady 2018. 

http://www.bitozeves.cz
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Projekty, ve kterých je dobré pokračovat

1 I N F O R M O V A N O S T 
OBČANŮ  
Týmu, který spolupracuje s  obecním 
ú ř a d e m s e p o d a ř i l o z l e p š i t 
komunikaci s  veřejností a to díky 
Obecnímu zpravodaji , . Tento 
z p r a v o d a j z a ča l p r a v i d e l ně 
vycházet v  roce 2014. Občané 
v  něm najdou veškeré informace o 
dění v obci a blízkém okolí. Dále OÚ 
používá k předávání  informací nově 
upravené webové stránky. 
V  tomto roce jsme navíc 
instalovali další vývěsnou 
d e s k u s  n o č n í m 
osvětlením na obecním 
úřadě  (OÚ) v Bitozevsi.   

2 ROZVOJ OBCÍ  
O Ú p ř i p r a v u j e d o 
budoucna další projekty, 
které stačilo schválit ještě 
současné zastupitelstvo. 
J e d n á s e o o p r a v y 
komunikací (Bitozeves, 
Tatinná, Vidovle), opravy 
c h o d n í ku ( B i t o z e v e s , 
Tatinná), nové veřejné 
osvětlení (Nehasice). Na 
všechny tyto investice jsou 
již zpracované projekty. 

3 ŠKOLA  
       Znovu otevření 
základní školy se datuje 
do devadesátých let.. Od 
té doby se škola stále 
ro z v í j í a v y l e pšu j e . 
V  tomto trendu by mělo 
p o s t u p o v a t i d a l š í 
z a s t u p i t e l s t v o. Ško l a 
pouze nevzdělává žáky, ale 
spojuje i jejich rodiče, což je pro 
budoucnost obce hodně zásadní. 

4 S P O R T A K U L T U R A 
V OBCÍCH  
Od roku 2014, se podařilo vytvořit 
několik kvalitních projektů i přes  
nesouhlas některých zastupitelů.  
Tyto projekty (místa  setkávání  
občanů) má OÚ v plánu dále rozvíjet 
a vylepšovat. Každá obec by měla 
m í t s v o j e v y b a v e n é z á z e m í . 
V Bitozevsi, kde zázemí již  funguje se 

OÚ snaží vybudovat v  centru obce 
sportovně odpočinkový areál. 

5 SENIOŘI  
V  obci je zavedena pravidelná 
služba ,(každou středu), kdy obecní 
vozidlo  vozí seniory k  lékaři.  
V  případě problémů se občané 
obracejí  na obecní úřad, který jim 
v dané situaci pomůže.  U domu pro 
seniory vzniká pomalými kroky nový 

park. 

6 PODPORA BYDLENÍ  
OÚ zahájil v  roce 2015 projekt 
odkanalizování  všech domů  obcí 
Nehasice, Tatinná a Vidovle.  OÚ tuto 
v ě c p o v a ž u j e z a j e d n u 
z  nejdůležitějších  a  maximálně ji 
podpoří. 

7 ZELEŇ 
Od roku 2014 se podle vyjádření 
občanů zlepšila kvalita sekání 
trávy. Tráva se v obcích seká každých 

14 dní (pokud není sucho jako letos).  
Je to zásluha i kvalitní techniky 
(sekačka typu Rider). Dále se podařilo 
vysadit přes 60 ks stromů. 

8 POSTUPNÉ ZLEPŠOVÁNÍ  
SVÉHO OKOLÍ 
OÚ se dále zapojuje intenzivně do 
třídění komunálního odpadu.  Ve 
třídění se nám opravdu daří a je vidět 
znatelný pokrok.  Do budoucna,  

bychom chtěli snížit objem 
k o m u n á l n í h o o d p a d u . 
O b č a n é s i p o s t u p n ě 
vyměňují  staré kotle za nové. 
Ti, kteří  tuto výměnu zvažují, 
vědí o kotlíkové dotaci. U 
této dotace máme zkušenost  
s podáváním žádostí. 

9 DOPRAVA 
V  roce 2017 přišlo vedení  
průmyslové zóny Triangle s  
p l á n e m n a o k r u ž n í 
autobusovou linkou.  Záleží 
však na počtu zaměstnanců 
v  průmyslové zóně a postoji 
K r a j s k é h o ú ř a d u . O Ú 
s  průmyslovou zónou úzce 
spolupracuje, díky čemuž 
vznikl projekt „Založení nové 
části obce – Bitozeves-
průmyslová zóna Triangle“.  
Tento projekt, může mít do 
budoucna vliv i na dopravní 
obslužnost i obcí kolem 
průmyslové zóny. 

10 S P O L U P R Á C E 
S  Ž I V N O S T Í K Y A 
PODNIKATELI 
S p o l u p r á c e s  m í s t n í m i 

živnostníky a firmami je na velice 
dobré úrovni. Tyto firmy například 
využívají zázemí obce k  pořádání 
školení, nebo k  firemním akcím.  
Z  těchto firem má obec samozřejmě 
maximální finanční podporu a to daň 
z nemovitosti, která přispívá nemalou 
částkou do obecního rozpočtu. OÚ 
na veřejné zakázky oslovuje místní 
živnostníky, nebo firmy z  blízkého 
okolí. 

JHor

Cesta úspěšného projektu je někdy klikatá, stejně 
jako ta naše silnice napříč Bitozevsí.
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Novinky ze zóny, otevření D7 a sport

Hasiči v SPZ Triangle 

V  lednu 2016 vyhlásil Ústecký kraj 
veřejnou zakázku na zpracování 
projektové dokumentace požární 
stanice v  průmyslové zóně Triangle. 
V  roce 2018 došlo k  realizaci výstavby 
budovy, hasiči se sem nastěhují 
nejpozději v listopadu tohoto roku. 

Hasičská stanice Bitozeves je umístěna 
v  těsném sousedství firmy Nexen Tire 
Europe.  Bude zde sloužit kolem 30 
hasičů, kteří budou plnit zejména úkoly 
v  rámci nového závodu Nexen na 
výrobu pneumatik. Umístění HZS 
v  průmyslové zóně zkrátí dojezdové 
časy zásahu do zóny i okolí při 
mimořádných situacích, jako je požár či 
únik nebezpečných látek, ale i při 
dopravních nehodách na přilehlé 
dálnici D7 a okolních silnicích. 

Zdroj: https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-
sidlo-listopad-dbq, https://zatecky.denik.cz/
zpravy_region 

Do zóny přicházejí nové firmy 

ZF Chassis Systems 
Žatec s.r.o. je novým 
n á j e m c e m  z á v o d u 
s p o l e č n o s t i C T P 
P r o p e r t y * . J d e o 
německou společnost zabývající se 
inovat ivn í technologi í pohonů , 
podvozků a  technologiemi pro aktivní i 
pasivní bezpečnost v automobilovém 
průmyslu. Firma by měla zahájit provoz 
v  listopadu a ještě do konce roku 
plánuje zaměstnat kolem 50 lidí.   

D a l š í m 
n á j e m c e m 
společnosti 
CTP Property* je dánská f i rma 
Hydratech Industries Czech Republic 
s.r.o., která plánuje vyrábět hydraulické 
komponenty do větrných elektráren, a 
to už v 1.čtvrtletí roku 2019.  
 Pozn. * Společnost CTP Property IX, a.s. 
vlastní na průmyslové zóně rozsáhlé 
pozemky a budovy. V  roce 2013 

zakoupila nemovitosti od společnosti 
Panasonic Liquid Crystal Display Czech, 
s.r.o. "v likvidaci" (dříve IPS Alpha 
Technology Europe, s.r.o.). 

K o r e j s k á 
společnost 
Nexen Tire 

už od konce 
če r v n a z a mě s t n á v á s k o r o 4 0 0 
zaměstnanců. Ti se školí na různých 
místech v  okolí, mimo jiné i v  KD 
B i t o z e v s i . P l á n o v a n ý p o č e t 
zaměstnanců do konce roku 2018 je 
863 lidí. 

Zdroj: http://www.industrialzonetriangle.com/cs/
investori-v-zone 

Zprovoznění úseku dálnice 
D 7 P o s t o l o p r t y – M Ú K 
Bitozeves 
Dne 19.září 2016 byla u Postoloprt 
slavnostně zahájena výstavba dalšího 
úseku dálnice D7 a téměř 2 roky poté, 
d n e 3 0 . s r p n a 2 0 1 8 b y l , o pě t 
slavnostně, nově dokončený úsek 
dálnice zprovozněn.  Stále chybí 
dostavět zhruba polovina konečné 
délky dálnice D7. Po dostavění 
komunikace by měla mít celkem 80 km. 
Cena stavby nového úseku o délce 
3,77 km a stavebních objektů a 
doprovodné komunikace je dle 
smlouvy 362 mil. Kč bez DPH.  V rámci 
z k u še b n í h o p r o v o z u p r o b í h a j í 
dokončovací práce.   

Další fází výstavby D7 by měl být úsek 
„Louny, zkapacitnění obchvatu: km 
4 4 , 8 8 2 – 5 1 , 0 1 2 ( 6 , 1 3 0 k m ) . 
Předpokládaný termín výstavby je rok 
2 0 1 9 - 2 0 2 1 . Vy d á n í s t a v e b n í h o 
povolení se předpokládá ještě v roce 
2018. Předpokládané náklady na 

stavbu č in í 968 mil ionů korun. 
Propojení s  úsekem Postoloprty (4,8 
k m ) j e p l á n o v á n o a ž v  l e t e c h 
2020-2022. Součástí stavby je 12 mostů 
a přeložky ostatních silnic v délce 1,5 
km. Předpokládané náklady na stavbu 
činí 1,174 miliardy korun. 

Zdroj: http://www.ceskedalnice.cz  

Zdroj:  https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-
s i d l o - l i s t o p a d - d b q - / u s t i - z p r a v y . a s p x ?
c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2 

THor

VELKÝ TURNAJ MALÝCH VESNIC  

Již tradičně se i letos konal "volejbalový 
troj-turnaj.” Bitozeves měl opět dvojí 
z a s t o u p e n í d r užs t v a A n i m a l s a 
Náhradníci.  

Z a č a l o s e h r á t v č e r v e n c i v 
Semenkovicích (1. DONA, 2. Animals,  
3. Helma, 4. Náhradníci, ...). V srpnu 
jsme zajel i do Skupic, kde byli 
bitozeveští znovu úspěšní  
(1. Náhradníci, 2. Animals, 3. Helma,  
4. Neturen, ... ). Na závěr se hrálo doma, 
za podpory OÚ Bitozeves a OS Občané 
pro Bitozeves. Soutěžícím a občanům 
se podař i l př ipravit krásný den. 
Program doplnila Pavla Solarová, která 
povozila děti na ponících. Katka Vatrová 
u ká z a l a dě t e m p s í p o s l ušn o s t . 
Nesmíme zapomenout na občerstvení, 
které zabezpečili Synkovi. Turnaj byl 
velmi vyrovnaný a napínavý do samého 
konce.  
(1. Animals, 2. Helma, 3. Náhradníci).  
Děkujeme všem kteří pomáhali s 
přípravami, a doufáme že i příští rok se 
sejdeme v tak hojném počtu. 

HHor

https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq,
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq,
https://zatecky.denik.cz/zpravy_region/zonu-triangle-ohlidaji-hasici-nova-stanice-bude-stat-vice-nez-80-20180221.html
https://zatecky.denik.cz/zpravy_region/zonu-triangle-ohlidaji-hasici-nova-stanice-bude-stat-vice-nez-80-20180221.html
http://www.industrialzonetriangle.com/cs/investori-v-zone
http://www.industrialzonetriangle.com/cs/investori-v-zone
http://www.ceskedalnice.cz/dalnice/d7/
http://www.ceskedalnice.cz
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq-/usti-zpravy.aspx?c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq-/usti-zpravy.aspx?c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq-/usti-zpravy.aspx?c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq,
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq,
https://zatecky.denik.cz/zpravy_region/zonu-triangle-ohlidaji-hasici-nova-stanice-bude-stat-vice-nez-80-20180221.html
https://zatecky.denik.cz/zpravy_region/zonu-triangle-ohlidaji-hasici-nova-stanice-bude-stat-vice-nez-80-20180221.html
http://www.industrialzonetriangle.com/cs/investori-v-zone
http://www.industrialzonetriangle.com/cs/investori-v-zone
http://www.ceskedalnice.cz/dalnice/d7/
http://www.ceskedalnice.cz
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq-/usti-zpravy.aspx?c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq-/usti-zpravy.aspx?c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2
https://usti.idnes.cz/hasici-zona-triangle-sidlo-listopad-dbq-/usti-zpravy.aspx?c=A180911_426416_usti-zpravy_vac2
http://www.bitozeves.cz
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Naše škola a školka

A jsme zpět v MŠ :) … 

     Zazvonil zvonec a prázdnin byl 
konec. Tak hurá, školka nám začíná! 
Pedagogický sbor přivítal všechny 
děti z mateřské školy a popřál jim 
mnoho krásných zážitků v  tomto 
roce. Nově příchozí děti si rychle 
zvyk ly na kamarády a nové 
prostředí. Čeká nás jako každý rok 
spousta zábavných akcí. První 
letošní akcí předškoláků, společně 
se žáky základní školy, byla 
bezpečnostně preventivní akce 
s  Divadlem VeTři „Bezpečně do 
školy“ na výstavišti v  Lounech. 
Všichni jsme si výlet velice užili. 
Školka také vzkvétá výtvarnými 
pracemi našich dětí.  Od října 
mohou předškoláci navštěvovat 
pěvecký kroužek „Berušky“, dále 
výtvarný kroužek „Malý šikula“ a 
„Angličtinu hrou“, kde se mohou 
seznámit s  anglickým jazykem. 
V  budoucnu se můžeme těšit na 
spoustu dalších akcí a zážitků. 

… i ZŠ  :) ! 

     Tak jako každý rok, i letos měli 
žáci pocit, že prázdniny byly krátké. 
Nicméně už se pilně učíme a 

plníme své povinnosti. Nejvíce se 
určitě těšili prvňáčci, protože pro 
ně byla škola velká neznámá. Ve 
svých nových barevných aktovkách 
si krom penálu, matematiky a Živé 
abecedy nosí také žákovské knížky, 
ve kterých už mají první jedničky. 
Paní učitelka je chválí, že jsou velmi 
šikovní a moc se snaží, aby se 
všemu naučili. Máme za sebou 
golfovou průpravu a první cestu do 
Loun. Chystáme se i na exkurze a 
výlety na další zajímavá místa naší 
vlasti. 

     Jako každoročně jsme se zapojili 
do sběru papíru a PET lahví, 
v  soutěž i škol se pravidelně 
umisťujeme na výherních místech. 

     Děkujeme obci Bitozeves za 
vybudování nového plotu a branek 
na školním pozemku. 

            Za ZŠ a MŠ Bitozeves paní 
učitelky Pavlína Pončíková a Irena 
Trefilová 

Fotografie: P. Pončíková, K. 
Machová, D. Doležal. 
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Golfová průprava

Informace z Nehasic                                                                                          

Sochařské sympozium  

O socharskem sympóziu jsme mluvili s 
panem starostou při prvním setkání. 
Nebylo ještě hlavním tématem a bylo 
ještě třeba domyslet, co vše bude ještě 
potřeba a jestli vůbec bude. Původně 
měla být akce zcela soukromá slezina 
spolužáků ze SPŠ   Keramické z KV a 
právě s dloubáním do dřeva. Zhruba 
půl roku před začátkem sochání bylo 
dost času na to, oslovit další přátelé a 
dát dohromady skupinu z různých 
výtvarných oborů. Většina autorů měla 
první zkušenost s opracováním dřeva. 
Spíš jsem sázel na výtvarný talent a 
uvažování o díle a s odebíráním 
materialu jsem tu a tam pomohl :). 
Cílem bylo setkání lidí, jak autorů tak 
návštěvníků, společná účast a diskuse 
nad dílem a životem:). A to byl ten 
hlavni podnět k uspořádání kulturni 
akce. Požádal jsem vedení obce o 
spolupráci a vyšlo to.   Obec zajistila 
materiál, stravu a vystoupení pana 
Kubici. Za to panu starostovi Janu 
Horákovi a zastupitelstvu moc děkuji. 
S dlátem v ruce jste mohli vidět 
Vlastislava Brože (loutkář), Jana Pekaře 
(restaurátor), Jiřího Hanka (grafik), Lessy 
To m č í k o v o u ( m o d e l á ř ) , D a n u 
Ondráčkovou (grafik), Jaroslava Jínu 
(hudebník) a Linu Procházkovou 
(architekt) a Jirku Němce (sochař). 
Někteří výtvarníci z různých důvodů 
odřekli účast, ale nakonec se nás sešlo 
dostatek. A nezůstalo se pouze u 
dřeva... Naďa Hoštová nás obohatila   o 
malý workshop s henou, Zdeněk 
Dlouhý fotil akty, Václav Zeman četl 
básně...  
V sobotu po 20té hodině zahrál a 
zazpíval ve stodole Dan Kubica. Přišli 
místní lidé i od jinud a všichni jsme si to 
moc užili :)  

sochař Jiří Němec 

Pokračování školního roku 
1950/51 z Kroniky obecní školy v 

Nehasicích 

Na podzim 1950 byl přijat provozní řád 
III. typu. Ředitel školy byl vyslán 
s vědomím ONV- škol. ref. v  Žatci na 3 
nedělní školení pro účetní JZD. V  té 
době ho zastupovala L. Staňková-
P o l a t o v á , u č i t e l k a n á r . š k . 
v Postoloprtech. 
K okresní konferenci vesnických učitelů 
konané 17. prosince 1950 v Žatci podal 
ředitel školy závazek, že bude zastávati 
funkci účetního v JZD až do té doby, až 
zapracuje do této práce j iného 
družstevníka. 
21. prosince se konala školní oslava 
k 71. nar. J.V.Stalina, spoluzakladatele a 
budovatele Sovětského svazu. V  únoru 
byl vyložen žákům dějinný význam díla 
J.V.Stalina pro pracující lid celého světa. 
K  21. prosinci byl vyhlášen Týden 
vzorné školní práce. 

 5. ledna 1951 byli žáci poučeni 
o výzvě pres. rep. Kl. Gottwalda k naší 
veřejnosti, aby neplýtvala a řádně 
hospodařila s  výsledky poctivé práce. 
Žactvu bylo vysvětleno za jak těžkých 
podmínek zajišťují naši zemědělci 
úrodu a zajišťují výživu národa. Žáci se 
zavázali, že budou dbáti, aby mezi nimi 
nebyl ani jediný žák, který by plýtval 
s  chlebem a s  pečivem. Tento úkol 
budou přenášeti také do svých 
domovů. 
V  měsíci lednu byla provedena na 
zdejší škole prověrka znalostí z českého 
jazyka. Prověrka se konala ze čtení a 
slohu. Podrobili se jí žáci 2.-5. post. roč. 
Ve čtení byl měřen průměrný počet 
celkem přečtených slov, průměrný 
počet chyb, průměrný počet správně 
přeč tených s lov, počet správně 
zodpovězených otázek apod. Ve slohu 
se hodnotila pouze práce slohová. 
Výsledek byl uspokojující. Ve čtení byl 
nejslabší 3. post. roč., průměrně 
nejlepší 2. p. roč. Ve slohu byl nejlepší 
4. p. roč. 
20. a 21. ledna byl v Praze I. sjezd čsl. 
obránců míru. Škola se zapojila 
k  propagaci sjezdu tím, že ŽO za 
pomoci ředitele provedla vně jš í 
výzdobu školy. V  hodině čes. jaz. byl 
vypracován dopis o významu sjezdu a 
mírového hnutí, který žáci doručili do 
každé rodiny v  obci. V  hodině ruč. pr. 
žáci vystříhali mírové holubice, kterými 
byly vyzdobeny všechny domy v obci.  
13. ledna bylo žactvo poučeno o 
novém školním řádu pro žáky jednotné 
školy. Nový řád vstupuje v  platnost 
dnem 1. února 1951. 
22. ledna bylo vzpomenuto 27. výročí 
úmrtí Vl. I. Lenina, zakladatele šťastné 
přítomnosti pracujícího lidu v  SSSR a 
d n e š n í h o v ůd c e p r o l e t a r i á t u 
kapitalistických zemí. 
31. ledna bylo rozdáno žactvu pololetní 
klasifikační vysvědčení. Všech 26 žáků 
prospělo. Průměrná docházka za I. 
pololetí byla 97,59 %. 
Pololetní prázdniny trvají od 1. – 5. 
února 1951. 
10. února 1951 se dožívá ministr 
školství, věd a umění Zdeněk Nejedlý 
73 let. Žactvo seznámeno s  životem a 
prací tohoto horlivého pracovníka za 
nový socialistický řád v naší vlasti. 

Zapsal Břetislav Davídek 
Přepsala MTyr 

Nehasice vás zvou: 

říjen - Drakiáda 
27. 10. - Strašidelná stezka  

1. 12. - Rozsvícení betlému a 
Vánočního stromečku

http://www.bitozeves.cz


Stránka �  z �10 12 Bitozeveský zpravodaj 2018/03

Živá farnost Bitozeves                                                                                  Novinky z Vidovle

Co jste mohli zažít ve farnosti 
Bitozeves? Nejprve se vraťme k 
událostem již minulým. Dne 25. 
května se farnost opět zúčastnila 
Noci kostelů. Kostely v Bitozevesi i v 
Nehasicích byly zpřístupněny. V obou 
našich kostelích probíhaly stavební 
práce a tak se program omezil na 
vystavení výtvarných prací dětí z MŠ a 
čtení o biblických příslovích. 

S opravami lavic a celkovým úklidem 
kostela jsme museli razantně zrychlit. 
Blížila se oslava 700 let od první 
písemné zmínky. 23. června nastal 
den D. V 10:00 začala slavnostní mše 
celebrovaná biskupem Litoměřickým 
Mons. Janem Baxantem. Vše dopadlo 

d o b ře a t o d í k y 
podpoře všech dárců, 
kteří si adoptovali 
lavici, pomocníkům s 
r e n o v a c í l a v i c , 
úklidem a výzdobou. 
Všem z celého srdce děkujeme. 
Adopce lavic se setkala s velkou 
pozitivní odezvou. Celkem se vybralo 
15 000 Kč. Tato částka stačila na 
opravu současných 6 lavic i dalších 6, 

které budeme rekonstruovat až po 
dokončení oprav interieru. 

Inspirací pro živou farnost a péči o 
kostel se nám stal i nedaleký kostel 
sv. Marka v Sušanech. Tamní rodina 
Staškovi zachránila a pečuje o kostel. 
Navíc založili spolek a dále tak rozvíjí 
život a pospolitost obce. Tudíž jsme i 
my založili spolek: Spolek pro 
obnovu kostela sv. MIchaela 
Archanděla v Bitozevsi.   Od 
registrace spolku si hlavně slibujeme 
možnost získávání drobných i větších 
finančních příspěvků na kulturní akce 
a opravy kostela. Nejde zde ale jen o 
peníze. Často sami lidé nabídnou 
svou pomoc bez nároků na finanční 
odměnu. Například stěhovací firma 
M i r k a B o d n á r a p o m á h a l a s e 
stěhováním lavic a obrazů. Celkem 15 
kolegů ze společnosti FORD MOTOR 
C O M PA N Y, s . r . o . p o m o h l o s 
otlučením vnitřního zdiva.   

Památkový úřad povolil otlouct zdivo 
pouze do výšky 170 cm. Zbylé zdivo 
může být pouze zednicky opraveno. 
Celá stěna kostela k silnici je silně 
podmáčena a to nemluvím o stavu 
střechy, oken, oltářů, varhan….Prostě 
práce jak na kostele. Díky přístupu 
pana Děkana Radima Vondráčka, 
ochotě starosty Jana Horáka a 
zastupitelů záchrana kostela bude 
pokračovat.  Zdi kostela nyní 

potřebují vyschnout 
a t a k j s m e s e 
rozhodli poutní 
mši na konci září 
u s p o řá d a t p o d 
širým nebem. 

MTyr 

Letos ve Vidovli začali s opravou 
místní kapličky. Renovovaly se dveře 
a okna kaple. Mříž se opatřila 
tahokovem. Ještě nás čeká kompletní 
oprava střechy a nová fasáda. Osadní 
výbor plánuje vánoční setkání 
místních obyvatel u kapličky. 
I Vidovelští se dočkají svého místa 
setkávání, které využijí na kulturní a 
jiné akce. U dětského hřiště se 
vybudovala podesta pro budoucí 
domeček, který firma instaluje do 
konce října. Občané Vidovle se již těší 
na Halloween a Mikuláše v novém 
místě setkávání. 

ABra
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Křížovka

Hraběnčino tajemství - Domácí kečup

Je-li zamračeno na sv. Martina, bývá prý … 

Zdroj: HRUBÝ, Karel. Sbírka přísloví, pořekadel a průpovědí, kterých užívá náš lid rolnický. Praha: J. OTTO. 1880. S. 5–7. Vydáno:1880 

1,5 kg čerstvých rajčat 
4 lžíce rajského protlaku 
4 lžíce olivového oleje 
4 menší červené cibule 
4 velké stroužky česneku 
1 lžíce nastrouhaného zázvoru 
2 bobkové listy 
100 ml vinného octa 
150 g tmavého třtinového cukru 
Směs mletého koření (nové koření, pepř, koriandr, muškátový květ)  
Sůl 

Cibuli restujeme asi 5 min., přidáme směs koření a po další chvilce protlak. Musíme dávat pozor ať se to 
nepřipálí. Přidáme oloupaná rajčata zbavená tuhých středů a přilijeme ocet. Necháme mírně vařit asi hodinu. 
Poté přidáme cukr a vaříme do zhoustnutí dalších 45 min. Dosolte a případně dochuťte dalším cukrem nebo 
octem. Plníme horké do sterilizovaných sklenic, případně zavaříme. 

JHra  

http://www.bitozeves.cz
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Příspěvky od občanů přivítáme e-mailem na adrese: podatelna@bitozeves.cz, nebo dopisem na adresu OÚ Bitozeves s heslem „zpravodaj“.  
Další číslo připravujeme na prosinec 2018. 
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Podzimní zábava

Hraje: TRAXAS 

Kulturní dům v Bitozevsi 
13. října 2018 od 20:00 

Vstup: 80 Kč předprodej U Synků,  
100 Kč na místě 

soutěž Štěstíčko, občerstvení Synkovi

Pořádají: OS Občané pro Bitozeves a Spolek pro obnovu kostela sv. Michaela Archanděla v Bitozevsi.

Pozvánka na další 
akce: 

27. 10. - Strašidelná stezka 
zveme všechny do Nehasic, 

Obecní auto zajistí svoz tam i 
zpět do Bitozevse. 

10. 11. - Hudební odpoledne 
nejen pro seniory.  

Od 14:30 - 18:30 v KD Bitozeves 

2. 12. - Rozsvícení vánočního 
stromečku v Bitozevsi 

8. 12. - Mikulášská nadílka 
Od 15:00 v KD Bitozeves 


